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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 29. srpna 2018 v ČRo od 10.00 hod., zasedací 

místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Miroslav Dittrich, 

místopředsedové Rady ČRo, Tomáš Kňourek, Vítězslav Jandák, Zdeněk Mahdal, Petr 

Arenberger, Ivan Vodochodský, členové Rady ČRo 

DK: Filip Hejl, předseda DK Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo   

Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

   

 

 

1. Zahájení   

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 25. 7. 2018 

 

3. Informace z DK – F. Hejl 

 

4. Setkání s vedením ČRo 10.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Analýzy pro Radu ČRo – nový tendr, stav 

- Příprava veřejné schůze (jednotlivé body z programu VS) 

- Různé 

 

 

5. Odměna GŘ za 1. pololetí 2018 

 

6. Vysílání stanice Vltava 7. 7. 2018 

 

7. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

8. Příprava veřejné schůze 

 

9. Různé 

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 25. 7. 2018 – k návrhu zápisu nebyly žádné připomínky.  

 

3) Informace z DK – H. Dohnálková předala slovo F. Hejlovi, který informoval o jednání DK, které se 

konalo 17. 8. 2018. DK si vyžádala od vedení rozhlasu základní dokumenty Radioservisu, dceřiné 

společnosti ČRo. Dále F. Hejl informoval o Aktualizaci rozpočtu ČRo na rok 2018, kterou dozorčí komise 

detailně prostudovala, nemá k této aktualizaci výhrady a doporučuje ji Radě ČRo schválit.  

Závěrem F. Hejl informoval Radu o stavu veřejných zakázek v ČRo, na některá výběrová řízení se 

doporučuje zaměřit detailněji.   

Příští jednání DK by se mělo konat v pátek 21. 9., pokud bude termín vyhovovat i vedení ČRo. 
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4) Setkání s vedením ČRo 10.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání ČRo, Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo  

Úvodem předala H. Dohnálková předsedovi DK, který se dotázal na možnost dodání materiálů dozorčí 

komisi ohledně společnosti Radioservis, konkrétně se jedná o obratovou předvahu a účetní deník za minulý 

rok. R. Zavoral uvedl, že nemá problém poskytnout DK tyto materiály, ale poznamenal, že hospodaření 

Radioservisu prošlo auditem, má vlastní dozorčí radu se všemi kontrolními orgány.  

Byla navržena pracovní schůzka vedení ČRo, předsedkyně Rady a předsedy DK za účelem agendy Dozorčí 

komise, všichni přítomní souhlasili.   

- analýzy pro Radu ČRo – R. Zavoral informoval o stavu nového tendru na analýzy pro Radu ČRo – 

včera doběhla lhůta pro podání nabídek do této veřejné soutěže, časový plán platí a zítra se může uskutečnit 

schůzka hodnotící skupiny. 

- příprava veřejné schůze – H. Dohnálková seznámila vedení rozhlasu s texty usnesení na dnešní veřejné 

schůzi týkající se vedení, R. Zavoral uvedl, že na veřejné schůzi bude přítomen T. Vacek, který bude 

jmenován šéfredaktorem stanice Junior, pro představení a případné dotazy Rady. Zdůvodnil časové termíny 

mandátu ředitelů jednotlivých regionálních studií a informoval Radu, že zatím nebude jmenován ředitel RS 

ČRo Brno a Zlín, na konci září končí mandát J. Ostrému, který kandiduje do Senátu v podzimních volbách 

a nyní má neplacené volno. V nástupu J. Ostrého zpět do čela brněnského RS po případných neúspěšných 

volbách ale vidí GŘ problém, nechal si k této situaci zpracovat i právní analýzu. J. Vejvoda uvedl, že 

pokud by se J. Ostrý měl vrátit zpět do vedení brněnského studia, bude hlasovat proti znovuzvolení, dle 

jeho názoru člověk, který se politicky vymezí, nemůže znovu vést významnou regionální stanici.  

- různé – R. Zavoral informoval o návštěvě z EBU, která proběhne v rozhlase 18. - 20. 9. 2018. Počítá i se 

setkáním s Radou ČRo a navrhl termín 19. 9. od 14.00 hod, zhruba na 1,5 hodiny, předem budou zaslány 3 

okruhy rozhovoru, H. Dohnálková potvrdila účast Rady, nejméně jejího předsednictva.  

R. Zavoral informoval o stanovisku RRTV ke kauze Agrofert, zatím jen ve formě tiskové zprávy, kde 

RRTV konstatuje porušení zákona. Rozhlas se bude touto zprávou zabývat na své programové radě 21. 9. 

2018, poté by GŘ rád o závěrech pohovořil na veřejné schůzi Rady v září tohoto roku.  

H. Dohnálková uvedla, že ke kauze vysílání stanice Vltava 7. 7. 2018 Rada ČRo požádala o stanovisko 

RRTV, které bude známo až po jednání RRTV začátkem září 2018, nicméně na dnešní veřejné schůzi bude 

za Radu předneseno její stanovisko. R. Zavoral doplnil, že počká do rozhodnutí RRTV v této věci a zatím 

nebude šéfredaktora stanice Vltava sankcionovat.  

Závěrem R. Zavoral doplnil informace o zamýšlené koupi budovy pro potřeby RS Olomouc, nyní je studio 

dlouhodobě v nájmu, cena za odkup této budovy byla velmi vysoká, proto se rozhlas rozhodl pro koupi jiné 

budovy v bezprostřední blízkosti stávajícího studia, cena objektu bude po dohodě s majitelem 45 milionů 

korun, na rekonstrukci rozhlas plánuje cca 50 milionů, celkově by částka neměla převýšit 100 milionů 

korun. Koupě se uskuteční ze zisku z minulých let, touto koupí chce rozhlas investovat do nemovitosti, zdá 

se mu to smysluplnější, než investovat do rekonstrukce budovy, kterou nevlastní. Bude uzavřena smlouva o 

smlouvě budoucí, koupi by rozhlas rád uskutečnil do konce tohoto roku.  

 

 

5) Odměna GŘ za 1. pololetí 2018 – H. Dohnálková zahájila debatu ohledně působení generálního ředitele  

v 1. pololetí 2018 a připomněla kritéria odměny: 
 

  

1) Dodržování Kodexu, Statutu ČRo a Zákona o ČRo                                        45% 

                   
                       

 2) Dodržování usnesení Rady ČRo                                                                     20%  
 

 3) Kvalita předkládaných materiálů a dodržování dohodnutých termínů           10%              

 4) Podíl ČRo na trhu (share) 22,2%                                                                    10%              

 5) Plnění Rámcového plánu činnosti ČRo na rok 2018 v 1. pololetí 2018         15%              

 

 

6) Vysílání stanice Vltava 7. 7. 2018 – H. Dohnálková zahájila debatu ohledně usnesení a stanoviska 

Rady k tomuto vysílání, radní se shodli se na tomto usnesení na dnešní veřejnou schůzi: 
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 „Rada Českého rozhlasu v souvislosti s vysíláním na ČRo Vltava dne 7. 7. 2018 od 9.00 hod v pořadu 

s názvem „ Ahoj! Aneb na začátku byla voda“ s odkazem na § 8, písmena g Zákona o ČRo apeluje na 

vedení Českého rozhlasu, aby se vysílání v době od 06 do 22 hod vyvarovalo nevhodných vulgarit.“  

 

 

7) Stížnosti a podněty posluchačů – J. Vejvoda připomněl dvě stížnosti, které jsou připraveny na dnešní 

veřejnou schůzi. 

 

 

8) Příprava veřejné schůze – H. Dohnálková shrnula body připravené na dnešní veřejnou schůzi, bylo 

přidáno usnesení ohledně vysílání stanice Vltava.  

 

 

 

 

Nejbližší termíny jednání předsednictva Rady ČRo v roce 2018: 

 

 

 

Září   st 12. 9.  13.00 jednání předsednictva 

 26. 9     10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Říjen   st 17. 10.  13.00 jednání předsednictva 

 31. 10.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze RS Plzeň 

                

 

Listopad  st 14. 11.  13.00 jednání předsednictva 

 28. 11.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 

Prosinec  st   5. 12.  13.00 jednání předsednictva 

 19. 12.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 


